

Minutes of the 58th Annual General Meeting

The 58th Annual General Meeting of the shareholders of the Bahrain Cinema Company B.S.C. (Cineco) was held on Tuesday, 17th March, 2026 at 11.30 a.m. virtually through Zoom videoconferencing. Dr. Esam Abdulla Fakhro, the Chairman of the Board of Directors, chaired the proceedings of the meeting. The meeting was attended by:

- Dr. Esam Abdulla Fakhro- Chairman
Mr. Abdulla Esam Abdulla Fakhro- Vice Chairman
Mr. Ahmed A. Rashed Albastaki -MD &CEO
- Mr. Faisal Mohamed Yusuf A.R. Engineer– Director
Mr. Khaled Mohamed Jasim Alhammadi- Director
Mr. Yusuf Fared Almoayyed- Director
Mr. Yusuf Nabeel Ameen- Director
Mr. Ahmed Ebrahim Salahuddin- Director
Mr. Fadel Abdulla- Deputy CEO
Mr. K. Yugandhar- CFO
Mrs. Karima Farhad- CAO
Mrs. Rachita Chauhan- Company Secretary
- Ms. Maryam Khaled Rashed AlChuban representing the Ministry of Industry and Commerce
Mr. Hussain Mohamed and Mr. Jasim Mayoof representing the Central Bank of Bahrain
Mr. Senan AlSherooqi representing Bahrain Bourse
Ms. Sara Isa representing Bahrain Clear, and
Mr. Nath Venkitachalam and Mr. Habib Jawad, the statutory auditors from BDO
Mr. Hani Hussain Al Shaikh and Mr. Sadeq Hassan AL Mudaweb representing KFin Technologies (Bahrain) W.L.L.

The Chairman welcomed the shareholders and informed that the meeting is attended by the shareholders holding 55,522,303 numbers of shares representing 72.90% of the total issued and paid-up share capital of the Company and since the quorum was present, the meeting was called in order to deliberate the items given in the agenda.

محضر اجتماع الجمعية العمومية العادية الثامن والخمسين

عقدت الجمعية العمومية العادية لمساهمي شركة البحرين للسينما ش.م.ب (سينيكو) اجتماعها السنوي الثامن والخمسين في الساعة 11:30 صباحاً من يوم الثلاثاء الموافق 17 مارس 2026 عبر تقنية الاتصال المرئي زووم. ترأس رئيس مجلس الإدارة الدكتور عصام عبدالله فخرو الاجتماع، وحضره كل من:

- الدكتور عصام عبدالله فخرو - رئيس مجلس الإدارة
السيد عبدالله عصام عبدالله فخرو - نائب رئيس مجلس الإدارة
السيد أحمد عبدالرحمن راشد البستكي - العضو المنتدب و الرئيس التنفيذي
السيد فيصل محمد يوسف انجنير - عضو مجلس الإدارة
السيد خالد محمد جاسم الحمادي - عضو مجلس الإدارة
السيد يوسف فريد المؤيد - عضو مجلس الإدارة
السيد يوسف نبيل أمين - عضو مجلس الإدارة
السيد أحمد إبراهيم صلاح الدين - عضو مجلس الإدارة
السيد فضل عبدالله - نائب الرئيس التنفيذي
السيد ك. يوغاندار - رئيس الشؤون المالية
السيد كريمة فرهاد - رئيس الشؤون الإدارية
السيدة راشيتا شوهان، سكرتيرة الشركة
- السيدة مريم خالد راشد الجعبان ممثلاً لوزارة الصناعة والتجارة
السيد حسين محمد والسيد جاسم معيوف ممثلاً لمصرف البحرين المركزي
السيد سنان الشروقي ممثلاً لبورصة البحرين
السيدة سارة عيسى ممثلاً لشركة البحرين للمقاصة
المدققون القانونيون من مكتب "بي دي أو" السيد ناث فينكيتاجالام والسيد حبيب جواد
السيد هاني حسين الشيخ والسيد صادق حسن المدوب ممثلاً لكي فين تكنولوجيز (البحرين) ذ.م.م

رحب رئيس مجلس الإدارة بالمساهمين وأفاد بأن الحضور من المساهمين يتكون 55,522,303 (خمسة وخمسون مليوناً وخمسمائة وإثنان وعشرون ألفاً وثلاثمائة وثلاثة) سهماً من أسهم الشركة وبذلك يمثلون 72.90% من إجمالي رأسمال الشركة المصدر والمدفوع، وحيث أن النصاب القانوني مكتمل، فقد عقد الاجتماع لمناقشة البنود المدرجة على جدول الأعمال.

<p>1. <u>Approval of Minutes of previous Annual General Meeting:</u></p> <p>The minutes of the 57th Annual General Meeting held on 25th March, 2025 was approved by the shareholders without any amendments.</p> <p>2. <u>Board of Director's Report:</u></p> <p>The Chairman welcomed the shareholders and expressed concern over the current extraordinary circumstances, particularly regarding the safety of residents in Bahrain. He conveyed his hope that the situation would stabilize soon, allowing people to return to their normal lives. The Chairman also expressed confidence in the country's leadership to safeguard its people.</p> <p>He added that last year, the Trump factor emerged as the single most disruptive variable in the global system. The contracts between nation states are being recrafted, as earlier diplomatic finesse is replaced with stark real politics, and we are witnessing the emergence of a deals based global order.</p> <p>The Chairman noted that since the core businesses such as cinemas and restaurants continues to face growth challenges, the Company expanded into alternative income streams such as Property and Investment divisions and launched a new Events Management line. The Company's rental income remained stable during the year, continuing to provide a reliable and predictable source of revenue. The Board placed increased focus on the Company's investment strategy and diversifying the investment portfolio as strengthening the investment division remains a top priority of the Company to enhance the ROI.</p>	<p>1. <u>الموافقة على محضر اجتماع الجمعية العمومية العادية السابقة:</u></p> <p>تمت الموافقة على محضر اجتماع الجمعية العمومية العادية السابع والخمسين المنعقد في 25 مارس 2025 من قبل المساهمين دون أي تعديل.</p> <p>2. <u>تقرير مجلس الإدارة:</u></p> <p>رحب رئيس مجلس الإدارة بالمساهمين وأعرب عن قلقه إزاء الظروف الاستثنائية الراهنة، لا سيما فيما يتعلق بسلامة كل من يقيم في مملكة البحرين. وأعرب عن أمله في استقرار الأوضاع قريباً، مما يتيح للناس العودة إلى حياتهم الطبيعية. كما أعرب عن ثقته في قيادة البلاد لحماية شعبها.</p> <p>وأضاف أنه خلال العام الماضي، برز عامل ترامب كأكثر العوامل تأثيراً في النظام العالمي. ويتم إعادة صياغة العقود بين الدول، إذ حلت السياسة الواقعية الصارمة محل البراعة الدبلوماسية السابقة، ونشهد بزوغ نظام عالمي قائم على الصفقات.</p> <p>وأشار رئيس مجلس الإدارة إلى أنه نظراً لاستمرار مواجهة الأنشطة الأساسية مثل دور السينما والمطاعم تحديات في النمو، قامت الشركة بالتوسع في مصادر دخل بديلة كقطاعي العقارات والاستثمارات وإطلاق خط جديد لإدارة الفعاليات. وقد ظل دخل الإيجارات للشركة مستقراً خلال العام، مما استمر في توفير مصدر إيرادات موثوق وقابل للتنبؤ. وركز مجلس الإدارة بشكل متزايد على استراتيجيات الاستثمار وتنويع محفظة الاستثمارات، إذ يظل تعزيز قسم الاستثمار أولويه قصوى للشركة لتحسين العائد على الاستثمار.</p>
---	---

The Chairman informed that the operating income for the financial year 2025 was BD 3.44 million as compared to BD 3.72 million for FY 2024. The Group recorded net profit of BD 1.34 million for the year 2025 in comparison to the net loss of BD 14.87 million in the year 2024. The earnings per share for the year 2025 are 17 fils and the total balance sheet footings stood at BD 50.06 million.

He added that during the year the Company reassessed its strategic priorities in light of the decline in cinema-related income which included evaluating new business opportunities within the entertainment segment and revisiting strategies to strengthen other income streams viz. rental income and investment income, with the objective of offsetting the reduction in cinema revenues and supporting improved profitability and a stronger financial position. He noted that decisions were taken to optimize investment returns by engaging the services of seasoned professionals in the securities market and ensuring a more structured and disciplined approach towards investment management.

The Chairman highlighted that the Company has also outlined plans to organize events and concerts during 2026 in Bahrain and GCC, representing a further step in expanding its presence within the broader entertainment sector.

The Chairman added that during the year 2025 six new directors were elected to the Board, bringing with them fresh perspectives and renewed energy.

He noted that the Board of Directors presented its first report on Corporate Governance on 26th February, 2012 and a report on Corporate Governance for year 2025 in accordance with the prescribed rules forms a part of this annual report.

وأفاد رئيس مجلس الإدارة أن الدخل التشغيلي للسنة المالية 2025 بلغ 3.44 مليون دينار بحريني مقارنة بـ 3.72 مليون دينار بحريني لعام 2024. وسجلت المجموعة صافي ربح قدره 1.34 مليون دينار بحريني لعام 2025 مقارنة بصافي خساره قدرها 14.87 مليون دينار بحريني في عام 2024. وبلغت ربحية السهم لعام 2025 نحو 17 فلساً، فيما بلغ إجمالي الميزانية العمومية 50.06 مليون دينار بحريني.

وأضاف أنه خلال العام قامت الشركة بإعادة تقييم أولوياتها الاستراتيجية في ضوء انخفاض إيرادات السينما، بما في ذلك تقييم فرص أعمال جديدة ضمن قطاع الترفيه وإعادة النظر في استراتيجيات تعزيز مصادر الدخل الأخرى مثل دخل الإيجارات ودخل الاستثمارات، بهدف تعويض الانخفاض في إيرادات السينما ودعم تحسين الربحية وتعزيز المركز المالي. وأشار إلى أنه تم اتخاذ قرارات لتحسين عوائد الاستثمارات من خلال الاستعانة بخبراء متمرسين في سوق الأوراق المالية واعتماد نهج أكثر تنظيماً وانضباطاً في إدارة الاستثمارات.

وسلط رئيس مجلس الإدارة الضوء على أن الشركة وضعت أيضاً خططاً لتنظيم فعاليات وحفلات خلال عام 2026 في البحرين ودول مجلس التعاون الخليجي، مما يمثل خطوة إضافية في توسيع نطاق حضورها ضمن قطاع الترفيه الأوسع.

وأضاف رئيس مجلس الإدارة أنه خلال عام 2025 تم انتخاب ستة أعضاء جدد في مجلس الإدارة، حاملين معهم رؤى جديدة وطاقات متجددة.

وأشار إلى أن مجلس الإدارة قدم أول تقرير عن الحوكمة المؤسسية في 26 فبراير 2012، وأن تقرير الحوكمة المؤسسية لعام 2025، المعد وفقاً للقواعد المعتمدة، يشكل جزءاً من هذا التقرير السنوي.

The Chairman added that Bahrain Cinema Company continue to advance its commitment to sustainability and responsible business practices through the publication of its second Environmental, Social, and Governance (ESG) Report. The ESG Report for the year 2024 is available on the Company's website at www.cineco.net. During the year, the Group also undertook several corporate social responsibility (CSR) initiatives, details of which are detailed in the Corporate Governance Report.

The Chairman said that the details of the salaries and remuneration of directors and key management personnel are mentioned in the report.

The Chairman said it is important to pause and recognize those who have contributed to our journey thus far and extend the deepest gratitude to the retired directors in 2025 on behalf of the Board and the entire organization. He expressed his sincere appreciation to the Cineco team for their dedication and commitment throughout the year.

Further, he conveyed deep gratitude and appreciation to the Leadership of the Country and to the Heads and Officials from the Ministries and Institutions of the Kingdom of Bahrain.

The Chairman concluded by saying that with a renewed Board and a clearer strategic direction, the Company remains cautiously optimistic about the future. The Board is confident that these actions, together with the continued support of our stakeholders, will enable the Group to adapt effectively to market changes, enhance long-term value, and pursue sustainable growth in the years ahead.

The shareholders approved the Board of Director's report for the year ended 31st December, 2025.

وأضاف رئيس مجلس الإدارة أن شركة البحرين للسينما تواصل تعزيز التزامها بالاستدامة والممارسات الأعمال المسؤولة من خلال إصدار تقريرها الثاني للحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات. ويتوفر تقرير الحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات لعام 2024 على موقع الشركة الإلكتروني www.cineco.net وخلال العام، نفذت المجموعة أيضاً عدة مبادرات للمسؤولية الاجتماعية للشركات، وتفاصيلها موضحة في تقرير الحوكمة المؤسسية.

وقال رئيس مجلس الإدارة إن تفاصيل رواتب ومكافآت أعضاء مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية مذكورة في التقرير.

وأشار إلى أهمية التوقف لحظة لتكريم أولئك الذين ساهموا في مسيرة الشركة حتى الآن، مع تقديم أسى عبارات الشكر والتقدير لأعضاء مجلس الإدارة المتقاعدين في عام 2025 نيابة عن المجلس وكافة موظفي الشركة. كما أعرب عن تقديره الصادق لفريق سينيكو على تفانيهم والتزامهم طوال العام.

كما أعرب عن امتنانه وتقديره الكبيرين لقيادة البلاد ولرؤساء ومسؤولي الوزارات والمؤسسات في مملكة البحرين.

واختتم رئيس مجلس الإدارة كلمته قائلاً إنه مع مجلس إدارة جديد ورؤية استراتيجية أوضح، تظل الشركة متفائلة بحذر بشأن المستقبل. ويثق المجلس بأن هذه الإجراءات، إلى جانب الدعم المستمر من أصحاب المصلحة، ستمكن المجموعة من التكيف بفعالية مع تغيرات السوق وتعزيز القيمة طويلة الأجل والسعي لتحقيق نمو مستدام في السنوات القادمة.

وافق المساهمون على تقرير مجلس الإدارة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

<p>3. <u>Hearing of Statutory Auditor's Report:</u></p> <p>Mr. Habib Jawad from BDO read the Auditor's Report on the financial statements of the Company for the financial year 2025. All the attendees heard the report at the Annual General Meeting.</p>	<p>3. <u>الاستماع إلى تقرير المدقق القانوني:</u></p> <p>قام السيد حبيب جواد من شركة بي دي أو بقراءة تقرير المدقق بشأن البيانات المالية للشركة للسنة المالية 2025، وقد استمع جميع الحضور إلى التقرير خلال اجتماع الجمعية العمومية السنوي.</p>
<p>4. <u>Approval of the Financial Statements:</u></p> <p>The Chairman said that the consolidated financial statements for the year ending 31st December, 2025 form a part of the Annual Report and that Mr. Yugandhar Karnam, the Chief Financial Officer and the representatives from BDO, External Auditors are available to answer any questions related to the financial statements.</p> <p>The shareholders approved the financial statements of the Company for the year ended 31st December, 2025 as presented in the meeting.</p>	<p>4. <u>الموافقة على البيانات المالية:</u></p> <p>نكر رئيس مجلس الإدارة أن البيانات المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 تشكل جزءاً من التقرير السنوي، وأن السيد يوغاندار كارنام، رئيس الشؤون المالية، وممثلي شركة بي دي أو (المدققين الخارجيين) متاحون للإجابة على أي استفسارات تتعلق بالبيانات المالية.</p> <p>وقد وافق المساهمون على البيانات المالية للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كما تم عرضها في الاجتماع.</p>
<p>5. <u>Approval of the Board of Directors' recommendation for the appropriations:</u></p> <p>The Chairman announced the recommendation of the Board of Directors to distribute a cash dividend of 17 fils per share, representing 17% of the paid-up share capital, amounting to BD 1,294,737 for the year ended 31 December 2025. He further stated that the remaining amount of BD 41,542 would be transferred to the Company's retained earnings.</p> <p>The shareholders approved the payment of 17% dividend amounting to BD 1,294,737 and transfer of the remaining amount of BD 41,542 to the retained earnings of the Company.</p>	<p>5. <u>الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن الاعتمادات:</u></p> <p>أعلن رئيس مجلس الإدارة توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بواقع 17 فلساً للسهم، بما يمثل 17% من رأس المال المدفوع، وبإجمالي قدره 1,294,737 دينار بحريني للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025. كما ذكر أن المبلغ المتبقي وقدره 41,542 دينار بحريني سيتم تحويله إلى الأرباح المستتقة للشركة.</p> <p>وقد وافق المساهمون على توزيع أرباح بنسبة 17% بمبلغ 1,294,737 دينار بحريني وتحويل المبلغ المتبقي 41,542 دينار بحريني إلى الأرباح المستتقة.</p>

6. Approval of Board of Directors' remuneration for the year ended 31st December, 2025

The Chairman informed that the Board of Directors proposed to pay the remuneration of BD 102,640 to the Board of Directors for the year ended 31st December, 2025 subject to the approval of the Ministry of Industry and Commerce and the shareholders. The Company had subsequently obtained the approval of the Ministry of Industry and Commerce through their letter dated 23rd February, 2026.

The Annual General Meeting approved the payment of BD 102,640 as directors' remuneration for the year ended 31st December, 2025.

7. Approval of Corporate Governance Report 2025:

The Chairman stated that the Corporate Governance Report for the financial year ended 31st December, 2025 is prepared in accordance with the Ministry of Industry and Commerce and the Central Bank of Bahrain's requirement. He said that the Company has also prepared the report on Corporate Social Responsibility (CSR) which forms a part of the Corporate Governance Report. He mentioned that the Corporate Governance Report was also published on Bahrain Bourse's and Company's website.

The shareholders approved the Corporate Governance Report 2025.

8. Approval of the transactions carried out during the financial year ended 31st December, 2025 with any of the related parties as described in note number: 31 of the financial statements in line with Article 189 of the Commercial Companies Law.

The Annual General Meeting approved the transactions carried out during the financial year ended 31st December, 2025 with the related parties as described in note number: 31 of the financial statements.

6. الموافقة على مكافآت أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025:

أفاد رئيس مجلس الإدارة أن مجلس الإدارة اقترح صرف مكافآت قدرها 102,640 دينار بحريني لأعضاء مجلس الإدارة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وذلك رهناً بموافقة وزارة الصناعة والتجارة والمساهمين. وقد حصلت الشركة لاحقاً على موافقة الوزارة بموجب خطابها المؤرخ في 23 فبراير 2026.

وقد وافقت الجمعية العامة على صرف مبلغ 102,640 دينار بحريني كمكافآت لأعضاء مجلس الإدارة.

7. الموافقة على تقرير حوكمة الشركات لعام 2025:

ذكر رئيس مجلس الإدارة أن تقرير الحوكمة المؤسسية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 تم إعداده وفقاً لمتطلبات وزارة الصناعة والتجارة ومصرف البحرين المركزي. كما أشار إلى أن الشركة أعدت أيضاً تقرير المسؤولية الاجتماعية للشركات كجزء من تقرير الحوكمة المؤسسية، وأن التقرير تم نشره على موقع بورصة البحرين وموقع الشركة الإلكتروني.

وافق المساهمون على تقرير الحوكمة المؤسسية لعام 2025

8. الموافقة على العمليات التي جرت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 مع أي من الأطراف ذات العلاقة كما هو موضح في الإيضاح رقم: 31 من البيانات المالية، وذلك وفقاً للمادة 189 من قانون الشركات التجارية:

وافقت الجمعية العامة على التعاملات التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 مع الأطراف ذات العلاقة كما هو موضح في الإيضاح رقم (31) من البيانات المالية، وذلك وفقاً للمادة 189 من قانون الشركات التجارية.

<p>9. <u>Absolving the Directors from any liability for their actions during the year ended 31st December, 2025:</u></p> <p>The shareholders of the Company absolved the Board of Directors from any liability for their actions during the year ended 31st December, 2025.</p>	<p>9. <u>إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن أعمالهم خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025:</u></p> <p>قام المساهمون بإبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>10. <u>Re-appointment of BDO as Statutory Auditors for the year ending 31st December, 2026:</u></p> <p>The Chairman said that the Company has received no objection letter from CBB for re-appointment of BDO as the External Auditors of the Company for the year ended 31st December, 2026 through their letter dated 18th February, 2026 and seeks the approval of the shareholders for the same.</p> <p>The Annual General Meeting accorded their consent for the re-appointment of BDO as the Statutory Auditors of the Company for the financial year ending 31st December, 2026 and authorized the Board to fix their remuneration.</p>	<p>10. <u>إعادة تعيين شركة بي دي أو كمدققين قانونيين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026:</u></p> <p>ذكر رئيس مجلس الإدارة أن الشركة حصلت على خطاب عدم ممانعة من مصرف البحرين المركزي لإعادة تعيين شركة بي دي أو كمدققين خارجيين للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2026، وذلك بموجب خطاب مؤرخ في 18 فبراير 2026، وطلب موافقة المساهمين على ذلك.</p> <p>وقد وافقت الجمعية العمومية على إعادة تعيين شركة بي دي أو كمدققين قانونيين للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026، مع تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.</p>
<p>11. <u>Re-appointment of Mr. Ahmed A. Rashed Albastaki as the eighth Director of the Company for the next 3 year-term (2026-2029)</u></p> <p>The Chairman informed to the shareholders that the Board of Directors of the Company has recommended the re-appointment of Mr. Ahmed A. Rashed Albastaki as the eighth Director of the Company for a term of 3 years from 2023-2026 in accordance with Article 25 of the Articles of Association of the Company.</p> <p>The shareholders approved the re-appointment of Mr. Ahmed A. Rashed Albastaki as the eighth Director of the Company for a term of 3 years from 2026-2029.</p>	<p>11. <u>إعادة تعيين السيد أحمد عبدالرحمن راشد البستكي كعضو ثامن في مجلس الإدارة لفترة الثلاث سنوات القادمة (2026-2029):</u></p> <p>أفاد رئيس مجلس الإدارة أن مجلس الإدارة أوصى بإعادة تعيين السيد أحمد عبدالرحمن راشد البستكي كعضو ثامن في مجلس الإدارة لمدة ثلاث سنوات (2026-2029) وفقاً للمادة 25 من النظام الأساسي للشركة.</p> <p>وافق المساهمون على إعادة تعيين السيد أحمد عبدالرحمن راشد البستكي كعضو ثامن للشركة لمدة 3 سنوات من 2026 إلى 2029.</p>

<p>12. Any business as per the provisions of Article 207 of the Commercial Companies Law:</p> <p>The Annual General Meeting did not receive any other matter for discussion as per the provisions of Article 207 of Commercial Companies Law.</p> <p>Vote of Thanks</p> <p>The Chairman expressed his gratitude to the attendees for participating in the Annual General Meeting</p> <p>The Chairman concluded the meeting by conveying thanks to the shareholders, the representatives of the Ministry of Industry and Commerce, Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and Bahrain Clear, the statutory auditors of the Company and all the attendees.</p> <p>The meeting was concluded at 11:55 a.m.</p> <p> Dr. Esam Abdulla Fakhro CHAIRMAN</p>	<p>12. أي أعمال أخرى وفقاً لأحكام المادة 207 من قانون الشركات التجارية:</p> <p>لم تتلق الجمعية العمومية أي موضوع آخر للمناقشة وفقاً لأحكام المادة 207 من قانون الشركات التجارية.</p> <p>كلمة شكر</p> <p>أعرب رئيس مجلس الإدارة عن شكره للحضور على مشاركتهم في اجتماع الجمعية العمومية.</p> <p>واختتم الاجتماع بتوجيه الشكر إلى المساهمين وممثلي وزارة الصناعة والتجارة ومصرف البحرين المركزي وبورصة البحرين وشركة البحرين للمقاصة ومدققي الحسابات وجميع الحضور.</p> <p>انتهى الاجتماع في تمام الساعة 11:55 صباحاً.</p> <p> الدكتور عصام عبدالله فخرو رئيس مجلس الإدارة</p>
--	---